

TPS-221-6040GB

电子花样机 (600mm x 400mm)

ELECTRONIC PATTERN SEWING MACHINE



- 伺服驱动
Servo motor drive

X, Y采用伺服驱动, 使线迹更美观, 低噪音、低振动。
Better stitch lines, lower noise and lower vibration generated by servo motor in X, Y direction.

- 断线感应
Thread-broken detector

用于感应断线, 检测到断线时缝纫操作将自动停止。
Used to detect broken-thread, which stops the machine as soon as it detects broken line.

主要应用于安全气囊、箱包等大范围缝制; 多个小部件大范围组合缝制也是理想的选择。
Mainly used for big size materials like air bag and bags or for the big area sewing of combined small parts.

客户体验

Customer experience



采用国际先进的驱动马达和双导轨，速度快振动小，生产性和舒适性双重保障。

Using leading technology parts as drive motor and dual-rail, the machine sews quickly with little vibration, which ensures productivity and comfort.

600×400mm的超大缝制范围，箱包/安全气囊/服饰等的大花样极佳选择

Best choice for big pattern material as bags/air bags /clothes with a sewing area 600×400mm

集合了舒普最先进的技术和客户的使用习惯，真正实现了超高精度超大范围的完美体验。

Considering cutting edge technology of Supreme and using habit of customers, this machine realizes best using experience with highest accuracy and big area.

配备了断线感应器，结合新一代操作软件，实现了自动感应自动停止自动报警多重功能，智能更节能。

Equipped with broken thread detector, this machine is able to stop and alert automatically using new operating software.

型号 Model	平缝 Flat Seam	2倍旋梭 2-time hook	缝制面积 Sewing area	针距 Stitch length	切线装置 Cutting device	扫线装置 Scavenging device	最高缝纫速度 Highest sewing speed	气压 Air pressure
TPS-221-6040GB	★	★	600×400mm	0.05-12.7mm	★	★	2,700 rpm	1.8L/min

型号 Model	TPS-221-6040GB-01A (厚料Thick material)	TPS-221-6040GB-02A (中厚料Medium-heavy material)
线迹Line	单针平缝/Sing-needle flat seam	
最高缝纫速度 Highest sewing speed	2,700 rpm	
缝制区域Sewing area device	最大/Max. 600×400mm	
送布方式Cloth feeding mode	间歇送布 (伺服马达驱动方式) /Intermittent feeding (Servo motor drive mode)	
针距长度 Needle pitch	0.05-12.7mm	
最大针数Max. needles number	20,000针/1个图案 /20,000 needles/1 pattern	
可储存针数 Available storage of stitch	内置内存可存储500000针/Maximum 500000 stitch in inner storage	
间歇压脚上升量 Rising amount by intermittent foot presser	22mm	
间歇压脚上行程 Stroke by intermittent presser foot	0或2-10mm (出厂设置: 3mm) 0 or 2-10mm (Factory defaults: 3mm)	
扫线装置 Scavenging device	标准装备/ Standard facility	
切线装置 Cutting device	标准装备/ Standard facility	
用户程序数 Customer programme No.	50	
循环程序数 Recycling program amount	9	
马达 Motor	AC伺服马达550W直接驱动式/AC servomotor 550W	
电源 Power	单相 Single phase 200~240V	
气压 Air pressure	0.5Mpa、1.8L/min	

以上型号仅供参考，详细情况请咨询当地经销商。
The above types are only for reference, and you can consult local distributors for details.

为了改良，产品规格若有变更，恕不另行通知。为安全起见，使用之前，请仔细阅读使用手册。
Specifications are subject to change for improvement without further notice. Please carefully read the operating manual before use for safety.

西安鹰高进出口有限公司
TOPEAGLE INTERNATIONAL LTD.



地址：西安市高新区丈八二路31号逸翠尚府北区1栋4单元1201室
电话：+86-29-68723798 / 68829612
传真：+86-29-68723818
邮箱：sale@eagleco.cn
网址：www.topeaglesewing.com
邮编：710065

Add: 4-1201, Block 1, No.31 Zhangba Er Road, Xi'an, China-710065
Tel: +86-29-68723798 / 68829612
Fax: +86-29-68723818
E-mail: sale@eagleco.cn
Web: www.topeaglesewing.com